
G RU N DEJ ERFORENI NG EN GABELSPABKEN

Referat af generalforsamlingen, den 28. februar 2013.03.09

Formanden bod velkommen til de fremm@dte 15 beboere.

1. Gilbert Hjalting blev valgt til dirigent, og erklerede at generalforsamling var lovligt varslet og

dermed kunne startes.

2. Bestyrelsens beretning omhandlede folgende:

Der var afholdt 3 bestyrelsesmoder i 6rets lob + det lose.

Forirsoprydningen den 1. april, med Ove Schlosser som dirigent, gav den sadvanlige gevinst pi 5-

6 affaldssekke med lidt af hvert, og der blev foretaget afgrening af trestammer, udjevning af

k6respor m.v., opsetning af stolper m.m. hvorefter deltagerne efter en energisk indsats bfev

tilbudt lidt at spise og drikke.

Der er blevet foretaget grubning af terren i det sydOstligB hjOrne vf"t4ihunden" pi grund af

meget fugtigt terren.

Der er foretaget stubfresning af r6dder fra de senest feldede trFer langs stien v/Gabelsvej.

Der er fjernet buske, "udjevnet" og siet gres langs stien mod syd v/Birke alle.

pi initiativ af Ole, blev der indkaldt til en gang efter6rsoprydning omfattende fjernelse af

greskanierne langs stier og veje, og med en fantastisk indsats og opbakning fra ca- 20 beboere

blev stierne nesten dobbelt s6 brede igen. Opgaven var sd omfattende, at det blev nodvendigt

med en ekstra dag, hvor vi med hjelp af en "bobcat", med Villy som f4rer, kunne ferdigg0re den

omfattende opgave. ole tagde lokaler til bespisning m.v. Stor tak til Ole og de fremmodte beboere.

Vi har allerede besluttet at gentage efter6rsoprydningen i 20t3.

Af kommende aktiviteter er udjevning af greskanter (hvor det er n@dvendigt), stubfresning af

resterende rodder (hvor det er nodvendigt), efterbeplantning af buske pi bare omrdder, feldning

af traer p6 ostsiden af nordlige stamvej, genbeplantning af nye treer langs stien v/Gabelsvej'

Treerne vil blive plantet i plenen. Angiende genbeplantning er dette en bekostelig affere, og det

vil strekke sig over en langere periode (ca. 5 6r) da okonomien setter grenser for hvor hurtigt

det udf6res. Der var forslag om en kontingentstigning, s6 det eventuelt kunne fardiggOres

hurtigere. Dette vil blive bragt op som forslag til neste generalforsamling.

Formanden takkede den siddende bestyrelse for en ekstraordiner stor indsats i Srets lob.

3. Afleggelse af regnskab


